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OR.0012.3.43.2024 

 

 

P R O T O K Ó Ł nr 8/24 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju, 

które odbyło się w dniu w dniu 28 listopada 2024 r. 

pod przewodnictwem Pana Krzysztofa Gagatka  

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Budzyna Ryszard –    zastępca przewodniczącego 

2. Gagatek Krzysztof  –  przewodniczący 

3. Gęsiak Andrzej 

4. Hurylska Katarzyna 

5. Kulicki Tomasz 

6. Panek Bartłomiej 

7. Radziwołek Ryszard 

8. Rybczyński Zbigniew  

9. Walczybok Paweł 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju ponadlokalnego 

regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030. 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju na 2025 rok (proszę o składanie 

propozycji).  

4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 9 członków komisji, 

obecnych: 9. Zaprezentował porządek posiedzenia – zał. nr 2. 

Uwag nie stwierdzono. 
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Punkt 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju ponadlokalnego 

regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030. 

 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek otworzył dyskusję.  

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju ponadlokalnego 

regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) wydała 

pozytywną opinię w ww. sprawie.  

 

Opinia nr 29/8/24 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie planu pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju na 2025 rok.  

 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek poinformował, że przesłał członkom komisji propozycję 

planu pracy komisji. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Radny Tomasz Kulicki zapytał, dlaczego w każdym kwartale niektóre zadania powtarzają się? 

Czy jest to zaplanowane celowo, by kontrolować te prace? 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek odpowiedział, że wynika to z faktu, że niektóre 

inwestycje w tym roku nie były dobrze realizowane. Dodał, że woli dmuchać na zimne, niż 

dopuszczać do pewnych sytuacji. Komisja będzie na bieżąco zajmowała się tymi kwestiami 

oraz na bieżąco kontrolowała stan priorytetowych inwestycji.  

Przewodniczący Krzysztof Gagatek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

Nikt się nie zgłosił.  
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Przewodniczący Krzysztof Gagatek zarządził głosowanie. Kto jest za przyjęciem planu pracy 

Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Miejskiej w Wieluniu na 2025 rok, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja jednogłośnie ([przy 9 głosach „za”) przyjęła 

plan pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady miejskiej w Wieluniu na 2025 rok.  

Plan pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju rady Miejskiej w Wieluniu stanowi zał. nr 4 do 

protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 4 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt się nie zgłosił.  

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 5 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Krzysztof Gagatek dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Infrastruktury 

i Rozwoju Rady miejskiej w Wieluniu.  

Uwag nie stwierdzono.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 Protokołowała:       Przewodniczący komisji: 

 

Sandra Pietrzak           Krzysztof Gagatek 
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